

Central Institute for Supervising and Testing in Agriculture

Section of Plant Health Care, Import Export Division

Wood Packaging Material Unit

Zemědělská 1a, 613 00 Brno, Czech Republic

Brno 19.11.2018

BEGLAUBIGUNG

Über die Funktionsfähigkeit der Anlage für Behandlung Holzverpackungsmaterial nach ISPM (International Standards for Phytosanitary Measures) Pub. No. 15: Regulation of wood packaging material in international trade, 2009. FAO, Rome.

I. Anlagebeschreibung

1. **Kategorie:** *Trocknungsanlage*
2. **Bezeichnung:** *HB KRAKO*
3. **Type :** *EBAC 2000 HT*
4. **Baujahr:** *1998*
5. **Baunummer (Evidenznum.):** *TAG-45732*
6. **Hersteller :** *HB Krako (CZ)*
7. **Betreiber:** *Stolárna Santo a.s.*
Družstevní 405, 75301 Hranice
ID: 26844397

II. Ergebnis der Erprobung: Wärmebehandlung

Anforderung	Entspricht (ja/nein)
Erreichung der Temperatur mindestens 56 °C während der Zeit der 30 Minuten im weitesten Teil des Holzbloks	<i>ja</i>

III. Abschluß:

Anhand der Erprobung über die Funktionsfähigkeit, entspricht die oben genannte Anlage der Anforderungen der Richtlinie FAO : Pub. No. 15: Regulation of wood packaging material in international trade, 2009.

Oben genannter Betreiber ist unter der Evidenznummer registriert: **CZ – 191118 00282**
Für Bezeichnung des Holzverpackungsmaterialien, das nach der Richtlinie FAO behandelt wird, wird der Betreiber (Hersteller) diese Marke benutzt : **CZ - 0282 HT**

IV. Die Beglaubigung ist gültig für: 19.11.2020

V. Diese Bescheinigung entspricht dem tschechischen Original, das Bestandteil der von CISTA unter der Referenznummer erteilten Entscheidung ist: **UKZUZ 150658/2018**

Die Beglaubigung war ausgestellt von :



Central Institute for Supervising and Testing in Agriculture

Section of Plant Health Care, Import Export Division

Wood Packaging Material Unit

Zemědělská 1a, 613 00 Brno, Czech Republic

Brno 19. 11. 2018

C E R T I F I C A T E

of functional capability of equipment for wood packaging material treatment

according to Act No. 326/2004 Coll., on plant health and amendment of certain related acts and International Standards for Phytosanitary Measures Pub. No. 15: Regulation of wood packaging material in international trade, 2009. FAO, Rome.

I. Description of equipment

1. Kind: *Timber dryer*
2. Name: *HB KRAKO*
3. Type: *EBAC 2000 HT*
4. Year of manufacture: *1998*
5. Serial number: *TAG-45732*
6. Manufacturer of equipment: *HB Krako (CZ)*
7. Operator: *Stolárna Santo a.s.
Družstevní 405, 75301 Hranice*

Ident. number: 26844397

II. Kind of executed treatment and results of test: Heat treatment

Requirements	Agree (yes/no)
Reaches of a minimum wood core temperature of 56 °C for a minimum of 30 minutes	yes

III. Conclusion:

The equipment is qualified to perform of requirements established in the FAO Standard: Pub. No. 15: Regulation of wood packaging material in international trade, 2009.

The manufacturer is registered by the CISTA: (registration number) **CZ - 191118 00282**

For labeling wood material treated according to Act No. 326/2004 Coll. and the FAO standard, the operator will use the mark with the number **CZ - 0282 HT**

IV. Certificate is valid to: 19. 11. 2018

V. This certificate correspond to the czech original that is an integral part of the decision issued by SPA under the reference number: UKZUZ 150658/2018

Certificate issued:

